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احتمال لغو جام ملت های آسیا
مقامات کنفدراسیون فوتبال آسیا با دقت اوضاع منطقه خلیج فارس در فاصله 
چند ساعت تا شروع جام ملت های آسیا را زیر نظر دارند.با حمله ائتلاف آمریکا و 
انگلیس به مواضع حوثی ها در یمن اوضاع خاورمیانه به شدت بحرانی شده است.

ساعاتی پیش رهبر انصارالله یمن در پیامی هشدارآمیز به کشورهای عربستان، 
قطر و امارات اعلام کــرد در صورتی که اجازه بدهند آمریکا و انگلیس از حریم 

هوایی این کشورها علیه یمن استفاده کنند، به معنای اعلان جنگ است.
این در حالیست که طبق گفته العربی سعودی بخشی از حملات شب گذشته 
و بامداد امروز آمریکا و انگلستان به مواضع حوثی ها، از پایگاه العدید قطر صورت 
گرفت! شــرایط پیچیده منطقه خاورمیانه و حملات ائتلاف آمریکا به یمن که با 
پاسخ و تهدید حوثی ها همراه بوده باعث شده است مقامات کنفدراسیون فوتبال 

آسیا اوضاع را به شدت زیر نظر بگیرند.
جام ملت های آســیا از دیروز در دوحه آغاز شــد امــا در صورتی که امنیت 
برگزاری مســابقات دچار مشکل شود مقامات کنفدراسیون فوتبال آسیا ممکن 

است دستور لغو بازی ها را صادر کنند.

تشویق مسی در ریاض؛ طعنه دوباره به رونالدو
مرحله نیمه نهایی سوپرکاپ اسپانیا بین دو تیم بارسلونا و اوساسونا در شرایطی 
برگزار شد که کاتالان ها موفق به برتری ۲ بر صفر شدند تا در فینال این رقابت ها 
که یکشنبه شب و از ساعت ۲۲:۳۰ دقیقه به وقت تهران برگزار می شود به مصاف 

رقیب سنتی خود،  رئال مادرید بروند.
در جریان این بازی هواداران بارســلونا برای دقایقی نام لیونل مسی را فریاد 
زدند، این اتفاق در شرایطی رخ داد که مسی کیلومترها دورتر در باشگاه میامی 
آمریکا توپ می زند و کریستیانو رونالدو در عربستان شاهد تشویق دوباره اسطوره 
آرژانتینی بود. مســی که بارها از سوی مسوولان فوتبال عربستان به این کشور 
دعوت شــده، با رد درخواست آنها راهی آمریکا شد تا فوتبال خود را در باشگاه 

اینترمیامی ادامه دهد.

پنجره استقلال به زودی باز می شود
برخلاف آنچه برخی خبرگزاری ها و پایگاه های خبری رســمی و غیر رسمی 
ادعا کردند، بســته شــدن موقت پنجره نقل و انتقالات استقلال هیچ ربطی به 
مطالبات ســاپینتو، ســیلوا و اومانوف ندارد و تنها به واسطه شکایت دستیاران 

ریکاردو ساپینتو، پنجره نقل و انتقالات باشگاه استقلال بسته شده است.
البته باشگاه استقلال مطالبات دستیاران یاپینتو و حتی جریمه دیرکرد را هم 
پرداخت کرده و به زودی، با تایید مدارک ارسالی به فیفا و اعلام رضایت وکلای 
دســتیاران ساپینتو، پنجره نقل و انتقالات اســتقلال قبل از آغاز رسمی نقل و 

انتقالات نیم فصل لیگ برتر بیست و سوم باز می شود.

تایید پرداخت مالیات برانکو توسط باشگاه پرسپولیس
امیر هوشــنگ پناهی، معاون مالی، اداری و پشتیبانی باشگاه پرسپولیس به 
همراه رضا چلنگر برای بسته شدن پرونده مالیاتی برانکو در سازمان امور مالیاتی 
حاضر شــده بود، در گفت وگو با سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، اظهار داشت: 
باشگاه نسبت به پرداخت جرایم غیر قابل بخشش مربوط به مالیات آقای برانکو 
ایوانکوویچ که از سوی باشگاه تعهد شده بود، اقدام کرد و تنها جرایم قابل بخشش 
باقی مانده بود که طی رایزنی و هماهنگی آقای درویش با مسوولان سازمان امور 

مالیاتی، این  مورد نیز برطرف و پرداخت شد.
وی ادامه داد: با توجه به اســناد و نامه های ارســالی ســازمان امور مالیاتی، 
بدهی های مالیاتی پرسپولیس مربوط به قرارداد با آقای برانکو مربوط به سال های 
۱۳۹۴ تا ۹۷ می شد که نسبت به بخش اعظمی از آن در ادوار گذشته اقدام لازم 

صورت نگرفته بود.
پناهی اضافه کرد: برای سال ۹۴ از اصل مالیات، بدهی نبود ولی جرایم قابل 

بخشش باقی مانده بود که این بخش با پیگیری مدیرعامل باشگاه حل  شد.
وی گفــت: بدهــی مالیاتی مربوط به اصــل و جرایم غیر قابل بخشــودگی 
ســال های۹۶ و ۹۷ را قبل از این  پرداخت کرده بودیم، مبلغ بسیار کمی از سال 
۱۳۹۶ مانده بود که آن هم انجام شــد. همچنین تســویه کامل بدهی مالیاتی 
مربوط به اصل مالیات و جرایم غیر قابل بخشودگی سال ۹۵ را هم انجام داده ایم.

معاون باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: به این ترتیب، اصل مبالغ مالیاتی 
مربوط به سال های ۹۴ تا ۹۷ و جرایم سال های ۹۵ ،۹۶ و ۹۷ نیز پرداخت شده 

و برای این سال ها تسویه کامل صورت گرفت و پرونده مالیاتی برانکو بسته شد.
وی گفت: طبق  پیگیری آقای درویش، این  کار به ســرانجام رســید تا تمام 
دلواپسی های احتمالی آقای برانکو برطرف شود. این بدهی از ۵ سال قبل و طی 
دوران مدیریتهای مختلف بر جای مانده بود و این احتمال داده می شــد که این 

موضوع یکی از دل نگرانی های ایشان باشد و به همین خاطر رفع رجوع شد.

بازگشت مرد کروات به میز مذاکره
 برانکو نزدیک تر از هر زمانی به نیمکت پرسپولیس

بعد از جدایی یحیی گل محمدی از پرســپولیس مدیران این باشــگاه برای 
جانشینی وی به دنبال برانکو ایوانکوویچ سرمربی سابق این تیم رفتند اما برانکو 

در اواسط هفته جاری به پیشنهاد قرمزها پاسخ منفی داد.
سرمربی سابق سرخ پوشان در مذاکرات خود با مدیران این تیم ابتدا خواستار 
برگ سبز مالیاتی خود شد و اعلام کرد بعد از حل شدن مشکلات مالیاتی خود 
حاضر اســت پای میز مذاکره بنشــیند تا در خصوص بازگشت به پرسپولیس با 

مدیران این تیم گفت وگو کند.
از همین رو باشــگاه پرسپولس برای اینکه حســن نیت خود را به این مربی 
ثابت کند اقدامات لازم برای حل مشــکلات لازم را در دستور کار خود قرار داد 
و در نهایت باشگاه موفق شد دیرکرد جریمه مالیاتی را که شامل بخشودگی نیز 
شــده بود را پراخت کند. گفته می شود این بدهی مبلغی نزیک به چهار میلیارد 

تومان بوده است.
باشگاه پرسپولیس با حل مشکلات مالیاتی قرار است مفاصا حساب مالیاتی را 
تا اوایل هفته آینده به این مربی کروات ارائه دهد تا برانکو به میز مذاکره با قرمزها 

بازگردد و این موضوع حضور مجدد وی در این تیم را قوت می بخشد.

اما و اگرهای بازگشت کاپیتان تیم ملی فوتبال بانوان 
به میادین ورزشی

وجود لخته های خون در ناحیه سر بهناز طاهرخانی، کاپیتان تیم ملی بانوان 
کشورمان باعث شده تا این ملی پوش کشورمان برخی از خاطرات گذشته خود 
را به یاد نیاورد و همین مساله نگرانی هایی را بابت بازگشت دوباره وی به میادین 

ورزشی ایجاد کرده است.
بهناز طاهرخانی، زهرا خواجوی و مرحومه ملیکا محمدی سه بازیکن تیم ملی 
فوتبال زنان ایران و باشگاه خاتون بم بودند که در بامداد سوم دی ماه جاری در 
یک ســانحه رانندگی دچار مصدومیت شدند که متاسفانه ملیکا محمدی جان 

خود را از دست داد و ۲ بازیکن دیگر نیز به شدت مجروح شدند.
در ادامه و پس از برگزاری مراسم تشییع ملیکا محمدی در شیراز و ورزشگاه 
آزادی تهران، پیکر این فوتبالیســت با درخواســت خانواده وی برای تدفین به 

آمریکا منتقل شد.
زهرا خواجوی که از وضعیت نسبتا بهتری نسبت به بهناز طاهرخانی داشت، 
زودتر از بیمارســتان مرخص و به تهران منتقل شد تا شرایط درمانی دروازه بان 
اول این روزهای تیم ملی که از ناحیه لگن و دست و پا شده بود، ادامه پیدا کند.

این در حالی اســت که بهناز طاهرخانی، کاپیتان تیم ملی و ســتاره باشگاه 
خاتون بم دهم دی ماه جاری از بیمارســتان مرخص و به منزل پدری خود در 
تاکســتان منتقل شد. این بازیکن تاکستانی تا امروز از مرگ دوست و هم تیمی 
خود خبر ندارد چرا که به گفته پزشــکان هر نوع شــوکی که به وی وارد شود 

احتمال تشدید خونریزی مغزی و لخته شدن خون وی در مغز خواهد شد.
هرچند وضعیت جسمی این روزهای کاپیتان تیم ملی فوتبال زنان ما در جام 
ملت های آسیا بهتر از قبل شده اما هنوزی سطح هوشیاری وی به شرایط مطلوب 
و پایدار نرســیده و به دلیل درد گردن، هم اکنون وی به دلیل آسیب مهره های 

گردن از محافظ گردن استفاده می کند.
جامعه ورزش، به ویژه ورزشــکاران استان قزوین ضمن آرزوی سلامت برای 
این ورزشگاه، امیدوارند با بهبودی کامل وی، دوباره شاهد کاپیتان تیم ملی بانوان 

کشورمان در مستطیل سبز باشند.
بهناز طاهرخانی اول خرداد ماه ۷۴ در شــهر تاکســتان استان قزوین به دنیا 
آمده و در همه رده های ســنی تیم های ملی فوتبال و در پســت های مختلف به 

میدان رفته است.

اخبارکوتاه

گروه ورزشی- محمدحسین یزدی: جام 
ملت های آســیا از عصر روز گذشته در کشور 
قطر که چندی قبل میزبــان جام جهانی بود 
آغاز شــد و در دیدار افتتاحیه کشــور میزبان 
رودرروی لبنان قرار می گیــرد. قطر به عنوان 
مدافــع عنوان قهرمانــی دوره قبل گام به این 
مســابقات می گذارد. آنها در فینال دوره قبل 
که در امارات برگزار شد، موفق شدند با نتیجه 
۳ بر یک ژاپن را شکســت دهنــد و به عنوان 
قهرمانی دست یابند. قطر که مدتی هدایت تیم 
خود را به کی روش سپرد با این مربی پرتغالی 
عملکردی ضعیف داشت و درنهایت مسئولان 
فدراسیون این کشور مارکو لوپس را به عنوان 
سرمربی انتخاب کردند و امیدوارند در این دوره 
نیز بدرخشــند. قضاوت بــازی افتتاحیه که از 
ســاعت ۱۹:۳۰ به وقت کشورمان در ورزشگاه 
لوسیل آغاز شد که برعهده علیرضا فغانی است 
که به عنوان نماینده استرالیا در این تورنمنت 

سوت می زند.
تیــم ملی ایران هم در گــروه C با امارات، 
فلسطین و هنگ کنگ همگروه است و روزهای 
۲۴ و ۲۹ دی و ۳ بهمــن به میدان می رود. از 
آخریــن قهرمانی ایران در این مســابقات ۴8 
ســال می گذرد و در این مدت تیم ملی حتی 
حضور در فینال را تجربــه نکرده و حداکثر تا 
مرحلــه نیمه نهایی پیش رفته اســت. این بار 

ایران با هدایت امیر قلعه نویی گام به مسابقات 
می گــذارد، فردی کــه در ســال ۲۰۰۷ نیز 
ســرمربی بود و تیمش در مرحله یک چهارم 
نهایی با شکســت برابر کره جنوبی در ضربات 

پنالتی از دور مسابقات کنار رفت.
در این دوره در صورتی که شــاگردان امیر 
قلعه نویی با صدرنشــینی راهی دور یک هشتم 
نهایی شوند، روز ۱۱ بهمن مقابل تیم سوم یکی 
از گروه های B ،A  یا F صف آرایی می کنند. در 
صورت برتری در این بازی، احتمالاً تیم ســوم 
جدول گروه E حریف می شــود که به احتمال 
فــراوان، کره جنوبی خواهد بــود. اگر ایران بر 
حریف دیرینه خودش یعنی کره جنوبی غلبه 
کند، در مرحلــه نیمه نهایی به احتمال فراوان 
 A به مصاف یکی از تیم های صدرنشین گروه
یا یکی از تیم های گــروه دوم B و F می رود. 
قطر بیشترین شانس را برای صدرنشینی گروه 
A دارد و یکی از تیم های ازبکســتان، سوریه 
و عمان از بیشــترین شــانس برای صعود به 

یک چهارم نهایی بهره می برند.
این دوره از مســابقات با حضــور ۲۴ تیم 
برگزار خواهد شــد و به مدت یک ماه به طول 

می انجامد.
قلعه نویی:

 هدایت ایران از برزیل سخت تر است
امیر قلعه نویی در آستانه دیدار با فلسطین در 

جام ملت های آسیا در گفت وگو با شبکه الکاس 
قطر، تاکید کرد: این یک واقعیت است که فشار 
کار در تیم ملی ایران بیشتر از سرمربیگری در 
تیم ملی برزیل اســت. تیم ملی فوتبال ایران 
نزدیک به نیم قرن اســت که موفق به قهرمانی 
نشــده و امروز در شــرایط به قطر آمده ایم که 
فوتبال در آســیا رشد چشــمگیری داشته و 

مدعیان زیادی برای فتح جام تلاش می کنند.
وی ادامه داد: دفعه قبلــی که هدایت تیم 
ملی فوتبال ایران را برعهده داشــتم شرایط و 
مشکلاتی بود که در روند کار تاثیر می گذاشت 
اما امروز شرایط خوب است و همه در کنار هم 
برای موفقیت تلاش می کنیم. به همه رقیبان 
احترام می گذاریــم اما با قدرت در برابر آنها به 
میدان خواهیم رفت و هیچ حریفی را دست کم 

نخواهیم گرفت.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران از ژاپن به 
عنــوان تیمی که فراتر از آسیاســت نام برد و 
افزود: کره جنوبی، اســترالیا، عربستان و حتی 
قطــر از مدعیان به شــمار می روند. من مدتی 
در قطر بازی می کردم و واقعیت این اســت که 
آنها با میزبانی رویدادهــای مختلفی از جمله 
جام جهانــی و بازی های آســیایی، ظرفیت و 

توانمندی های خود را به خوبی نشان داده اند.
قلعه نویی گفت: بــه نظرم این جام ملت ها، 
بهترین خود خواهد بــود چراکه همه چیز در 

بهترین شرایط خود است. من از بازی و حضورم 
در قطر خاطرات خوبی دارم و امیدوارم با کسب 
جام ملت های آسیا این خاطرات خوب تکمیل 
شــود. وی در مورد شــرایط اخیر فدراسیون 
فوتبال ایران ادامه داد: بــا ارتباطی خوبی که 
میان فدراســیون، همکاران و بازیکنان داریم 
توانســتیم در این ۶ ماهه انسجام تیمی خیلی 
خوب اعم از مدیریت، ستادی، فنی و بازیکنان 
درست کنیم و خوشبختانه مجموعه از این روند 

خیلی خوشحال است.
استیلی: 

ژاپن بخت اول قهرمانی است
 اما ایران هم شانس دارد

حمید استیلی نیز در خصوص شرایط تیم 
ملی فوتبال ایران در آستانه آغاز جام ملت های 
آسیا، اظهار داشت: یکی از نقاط قوت ما حضور 
بازیکنان باتجربه ای است که در لیگ های معتبر 
اروپایی بازی کرده و میادین مختلفی از جمله 
جام جهانی و جام ملت های آسیا را هم دیده اند. 
بدون شک این تجربیات می تواند کمک شایانی 
به تیم ملــی کند و امیــدوارم در این دوره از 

مسابقات شاهد اتفاقات خوبی باشیم.
وی ادامــه داد: نکته مهم در بازی های اخیر 
تیم ملی به بازگشــت از فاز هجومی به دفاعی 
باز می گردد. در این بخش کمی مشکل داریم 
و شاهد هستیم شــکافی بین بازیکنان ایجاد 

می شــود که این می تواند بــرای تیم ملی در 
بازی های مهم ایجاد مشــکل کنــد. ما در فاز 
هجومی شرایط خوبی داریم اما در دفاع تیمی، 
نیازمند تدابیری هســتیم که این موضوع باید 

مد نظر باشد.
بازیکن اســبق تیم ملی فوتبال ایران یادآور 
شــد: در فوتبــال ما و در چند ســال اخیر دو 
فلسفه وجود داشت، یک بحث به زمان حضور 
کی روش در تیم ملی باز می گردد که تمرکز بر 
دفاع و ضد حمله بود اما الان سرمربی تیم ملی 
کارهای هجومی را بیشتر می پسندد. آنچه مهم 
است بازیکنان باید بدانند مردم از این تیم توقع 
دارند و به دنبال آن هســتند تا پس از سال ها 
نتایج قابل قبولی در جام ملت های آســیا رقم 

بخورد.
اســتیلی در واکنش به این سئوال که چه 
تیم هایی را مدعــی قهرمانی در جام ملت های 
آســیا می داند، تاکید کــرد: اولین مدعی ژاپن 
اســت. آنها در چند سال اخیر رشد و پیشرفت 
قابل توجهی داشــته اند و بــه خوبی خود را از 
فوتبال آسیا جدا کرده اند. تیم های کره جنوبی و 
استرالیا هم شرایط خوبی دارند و با اختلاف باید 
عربســتان را هم دید. هر چند به دلیل حضور 
ستاره های فوتبال در لیگ عربستان نگاه ها به 
این کشــور معطوف شده اما بازیکنان مطرحی 
کــه در لیگ های معتبر اروپایــی توپ بزنند، 
ندارند اما شــرایط برای تیم ملی فوتبال ایران 

متفاوت است.
وی ادامــه داد: با این شــرایط و با توجه به 
قرعــه ای که تیم ملی فوتبال ایــران دارد این 
فرصــت را داریم تا به جمع ۴ تیم برتر آســیا 
برســیم و امیدوارم در بازی های آخر هم روند 
بازی به ســود تیــم ملی فوتبال ایران باشــد. 
فراموش نکنیم تیم هایــی مانند ژاپن با آلمان 
و برزیل و تیم های مدعی دیگر بازی می کنند 
اما همیشه برای بازی های دوستانه با مشکلاتی 
دست و پنجه نرم می کنیم که این خوب نیست. 
همین الان می توان برای سال آینده برنامه ریزی 
کرد و با تیم های مناســب وارد مذاکره شد اما 
آنقدر تعلل می کنیم که همه فرصت ها از دست 
می رود. برای انتخاب سرمربی تیم ملی دیدیم 
چقدر زمان از دســت رفت و همین مســائل 

می تواند در روند آماده سازی تیم موثر باشد.
ملی پوش اســبق تیم ملی ایــران تصریح 
کــرد: مدیریت حــرف اول و آخــر را می زند، 
جدا از بازی های دوستانه و تدارکاتی، وضعیت 

زیرساخت های فوتبال را نگاه کنید. 
سال هاست می خواهیم VAR را به فوتبال 
ایران بیاوریم اما چه شد؟  این همه مشکلات در 
فوتبال وجود دارد اما آیا توانســتیم آنها را حل 

و فصل کنیم؟  
وضعیت تیم های پایه ما چگونه است آنهم 
وقتــی برزیــل را می بریم که نشــان می دهد 
کشــوری سرشار از اســتعداد هســتیم. این 
بازیکنــان چرا نباید در لیگ بــه میدان بروند 
امــا در تیم های مدعی اروپــا می بینیم جوانی 
۱۷ساله در ترکیب اصلی تیمش قرار گرفته و 

عملکردی قابل توجه هم دارد.

آغاز جام ملت های آسیا در قطر

یک ماه هیجان فوتبال در قاره کهن

اتحادیه جهانی کشــتی با اشاره به پیروزی 
با ارزش امیرعلی آذرپیرا برابر کایل اســنایدر 
آمریکایی در فینال تورنمنت زاگرب، نوشــت: 
او با این پیروزی بزرگ کشتی جهان را شوکه 

کرد.
امیرعلی آذرپیرا نماینده وزن ۹۷ کیلوگرم 
ایران در تورنمنت کشتی آزاد کرواسی، دست 
به کار بزرگــی زد و در دیدار فینال برابر کایل 
اســنایدر چهره شــاخص و عنوان دار کشتی 
جهان از آمریکا و دارنده مدال های طلای جهان 
و المپیک با نتیجه ۶ بر ۳ به برتری رســید و 

صاحب عنوان قهرمانی شد.
پیروزی آذرپیرا برابر اســنایدر در شرایطی 
بدست آمد که این کشتی گیر آمریکایی پیش از 
رسیدن به دیدار فینال،  مقابل کامران قاسمپور 
دیگر نماینده ایــران در وزن ۹۷ کیلوگرم این 
رقابت ها با نتیجه ۴ بر صفر صاحب برتری شده 
بود. اتحادیه جهانی کشتی پس از این پیروزی 
با ارزش نماینده ایران مقابل اسنایدر به تمجید 
از عملکرد  آذرپیرا پرداخت و گفت: او با کسب 

این پیروزی کشتی جهان را شوکه کرد.
اتحادیه جهانی کشــتی در اینباره نوشت: 
آذرپیرا پس از المپیک توکیو آماده بود تا وزن 
۹۷ کیلوگــرم ایــران را در اختیار بگیرد. او در 
۱۹ سالگی قهرمان مســابقات جهانی زیر ۲۳ 
ســال شد و در ســال ۲۰۲۲ نیز این عنوان را 
تکرار کرد. او پس از یک ســال تلاش در وزن 

۹۲ کیلوگرم با تصمیم مدیریت کشتی ایران، 
در وزن ۹۷ کیلوگــرم بــه بهترین حالت خود 
بازگشته اســت. او در ایران گلیج و محمدیان 
را شکســت داد و روز پنجشنبه نیز با شکست 
کایل اسنایدر از آمریکا در مسابقات آزاد زاگرب، 
دنیای کشــتی را شــوکه کرد و به مدال طلا 
دست یافت. اسنایدر پس از پیروزی آسان ۰-۴ 
مقابل کامران قاسم پور در نیمه نهایی، مدعی 
کســب مدال طلا بود اما در فینال ۶ بر ۳ برابر 

آذرپیرا تن به شکست داد.
آذرپیرا سال گذشته در فینال این رقابت ها 
۳ بر صفر برابر اسنایدر شکست خورد و صاحب 
مدال نقره شــد اما امسال با وجود برتری ۰-۳ 
اســنایدر، آذرپیرا به حملات خود در تایم دوم 

ادامه داد و در پایان  ۶-۳ پیروز شد.
اتحادیه جهانی یادآور شد: آذرپیرا با استفاده 
از روش کشتی ایرانی، پاهای خود را از دسترس 
اسنایدر دور نگه داشت تا اسیر زیرگیری های او 
نشود. او ســال ۲۰۲۳ زمانی که ایران تصمیم 
گرفت پس از مصدومیت قاســم پور او را برای 
مســابقات جهانی در وزن ۹۲ کیلوگرم آماده 
کند، کمی اعتماد به نفس خود را از دست داد. 
او پس از باخت مقابل زاهد والنســیا از آمریکا 
در مسابقات سری رنکینگ در بوداپست چهارم 
شد و در مســابقات جهانی نیز هشتم شد اما 
پس از آن در سال ۲۰۲۳، ملی پوشان ایران را 
برد تا جایگاه خود را برای مســابقات زاگرب به 

دســت آورد. او حالا با پیروزی مقابل اسنایدر، 
راهی مســابقات انتخابی المپیک آسیایی در 
بیشــکک خواهد شــد تا برای کسب سهمیه 
المپیک به میدان برود. اتحادیه جهانی کشتی 
تاکید کرد: پیروزی آذرپیرا مقابل کایل اسنایدر 
به امیدهای المپیکی شــدن قاســم پور پایان 
داد. کسب سهمیه المپیک در بیشکک به این 
معنی است که بلیت آذرپیرا برای پاریس کاملا 

تضمین شده است.
آذرپیرا: 

مطمئن بودم که می توانم اسنایدر را 
شکست دهم

شــامگاه پنجشــنبه آذرپیرا در واکنش به 
پیروزی در برابر کیل اسنایدر گفت: من پیشتر 
به بازی فینال فکر کرده بودم. با شخصی دیگر 
از تیم ملی ایــران تمرین کرده بودم، به مدت 
زمان طولانی خودم را بــرای این رقابت آماده 
کرده بــودم. در یک رقابت دیگر به اســنایدر 
باختــه بودم ولی امســال مطمئــن بودم که 

می توانم او را شکست دهم.
وی ادامه داد: ۳ امتیاز از حریف عقب بودم 
ولی تمرکزم را از دســت ندادم زیرا که برنامه 
ریزی کرده بودم که اگر حتی ۶ امتیاز از حریف 
عقب بیفتم می توانم برنده بازی شــوم. ذهنم 
کاملا برای این مسابقه آماده بودم و اعتماد به 

نفس خوبی داشتم.
آذرپیرا اظهار داشت: ۳-۴ سال در وزن ۹۷ 

کیلوگرم مســابقه داده بــودم و برای این وزن 
متناســب بودم اما بر اساس نظر کادر فنی در 
وزن ۹۲ کیلوگرم در مســابقات جهانی حاضر 
شــدم. اما در این وزن با توجه به وزنی که کم 

کردم، آمادگی لازم را برای مسابقه نداشتم. 
در این مدت خیلی اذیت شدم. در مسابقات 
جهانی شکســت خوردم چون خــودِ واقعی ام 

نبودم.
آذرپیــرا در خصوص حضــور احتمالی در 
المپیک پاریس گفت: می تــوان گفت که این 
وزن ســخت ترین وزن در مســابقات جهانی، 
المپیک و آسیایی است. با توجه به برنا مه ای که 
دارم، امیــدوارم بتوانم بهترین نتیجه را در این 
وزن کسب کنم، زیرا امیدِ خوبی به خودم دارم.

پایان کار آزادکاران با ۸ مدال 
در زاگرب

رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام اوپن 

زاگرب و نخســتین رنکینــگ اتحادیه جهانی 
کشتی در ســال ۲۰۲۴ روزهای ۲۰ و ۲۱ دی 

ماه در کشور کرواسی برگزار شد.
در پایان این مســابقات تیم ایران توســط 
محمد نخودی در وزن ۷۹ کیلوگرم، امیرعلی 
آذرپیرا در وزن ۹۷ کیلوگرم، امیرحسین زارع 
در وزن ۱۲۵ کیلوگرم بــه مدال طلا، رحمان 
عموزاد در وزن ۶۵ کیلوگرم، حسین ابوذری در 
وزن ۷۴ کیلوگرم، امیرررضا معصومی در وزن 
۱۲۵ کیلوگرم به مدال نقره، عباس ابراهیم زاده 
در وزن ۶۵ کیلوگرم و کامران قاسم پور در وزن 

۹۷ کیلوگرم به مدال برنز دست یافت.
تیم ایران که در ۶ وزن این مسابقات شرکت 
کرده بود بــا ۱۱۵ امتیاز نایب قهرمان شــد. 
آمریــکا که در هر ۱۰ وزن نماینده داشــت، با 
۱۵۹ امتیاز بعنوان قهرمانی رسید و گرجستان 

با ۱۱۰ امتیاز سوم شد.

اتحادیه جهانی کشتی:

 آذرپیرا کشتی جهان را شوکه کرد

امینی: 

سهمیه گرفتیم اما برای مدال المپیک نیاز به حمایت داریم

منصرف کردن مربیان خارجی والیبال از داخل ایران

بانوی المپیکی تیراندازی ایران، گفت: با کمبودهایی که داشتیم کسب سهمیه 
کردیم اما با این شرایط گرفتن مدال در المپیک بسیار سخت است.

به گزارش ایرنا، فاطمه امینی که در پیکارهای قهرمانی آســیا و در تفنگ ۱۰ 
متر بانوان سومین سهمیه تیراندازی ایران را برای حضور در المپیک پاریس کسب 
کرد، اظهار داشت: خدا را شاکرم که در مسابقات قهرمانی آسیا و در بخش انفرادی 

تفنگ ۱۰ متر فینالیست و موفق به کسب سهمیه المپیک پاریس شدم.
وی ادامه داد: سطح مسابقات بالا بود و تمام حریفان آسیایی با قدرت در این 
مســابقات حاضر شده بودند. نزدیک به یک سال اســت که به صورت منظم در 
اردوهای آماده ســازی حضور دارم و علاوه بر تمرینات تیراندازی، تمرینات ذهنی 
و بدنسازی را هم در برنامه دارم تا از هر نظر به آمادگی مطلوب برسم. این بانوی 

المپیکی کشــورمان گفت:  متاسفانه یکسری مشــکلات و کمبودها وجود دارد و 
علی رغم تلاش های فراوان مسئولان فدراسیون و مربیان، هنوز بر طرف نشده و با 
وجود این شرایط تلاش کردیم تا نتایج خوبی به دست آوریم. شاید با این شرایط 
کسب سهمیه کرده و مدال بگیریم اما بدون شک برای حضور موفق در المپیک 

کافی نیست و نیاز داریم تا فرصت است در این خصوص چاره اندیشی شود.
امینی خاطر نشان کرد: تیراندازی رشته ای خاص و تجهیزات محور است و باید 
پا به پای رقبا پیش برویم تا در سایر رویدادها به خصوص المپیک، حضوری موفق 
داشــته باشیم. از کمیته ملی المپیک درخواست می کنیم از فدراسیون تیراندازی 
حمایت بیشــتری کند تا بتوانیم آمادگی های لازم را برای کسب نتایج خوب در 

سایر مسابقات داشته باشیم.

ســخنگوی کمیته فنی والیبال در مورد منصرف شدن 
دو گزینه خارجی از هدایــت تیم ملی  والیبال گفت: یکی 
از اعضای کمیته فنی در جلســه مطرح کرد که کســی از 
داخل با آنها صحبت کــرده، اما نمی دانم تا چه حد در این 
مورد مطمئن اســت. به گزارش ایسنا، نشست کمیته فنی 
فدراسیون والیبال یکشــنبه، ۱۷ دی برگزار و در پایان این 
جلسه اعلام شد که دو گزینه از بین چهار گزینه مورد نظر 
برای ســرمربیگری تیم ملی والیبــال )ویتال هاینن، آنجلو 
لورنزوتی، سعید معروف و روبرتو پیاتزا(، به دلایلی نامعلوم به 

یکباره از همکاری با فدراسیون والیبال ایران انصراف داده اند.
در این راســتا شنیده شد که برخی از داخل ایران با این 
مربیــان ارتباط گرفته و آنها را از هدایت تیم ایران منصرف 

کرده اند.
 محمــود افشاردوســت در مورد تماس بــا گزینه های 
ســرمربیگری تیم ملی به ایســنا گفت: این موضوع بیشتر 
شنیده هاســت و نمی توانم قطعی بگویم اتفاق افتاده یا نه. 
یکی از اعضای کمیته فنی در جلســه این موضوع را مطرح 
کرد که کسی از داخل با آنها صحبت کرده اما نمی دانم تا چه 

حد در این مورد مطمئن است. امیدوارم خبر اشتباه و غلطی 
بوده باشد و چنین اتفاقی نیفتاده باشد چون زیبنده ورزش 
و والیبال ما نیســت. بالاخره داعیه حضور در جمع ۱۰ تیم 
برتر دنیا را داریم و چنین رفتارهایی سخیف است. امیدوارم 
این اطلاعات اشتباه باشــد و خیلی زود بر پایه اطلاعات و 
گزارشاتی که ناشی از مذاکرات خوب است، تصمیمی درست 

و منطقی گرفته شود.
او در مورد گزینه های جدید سرمربیگری تیم ملی بیان 
کرد: فدراســیون ســه گزینه را دوباره مدنظــر دارد و وارد 

مذاکره شــده است. البته در کنار این ممکن است با نفرات 
قبلی هم دوباره مذاکره انجام شــود. افشاردوست در مورد 
نظر منفی شورای مشورتی و کمیته فنی برای سرمربیگری 
سعید معروف گفت: سعید معروف سرمایه و اسطوره ای برای 
والیبال اســت. نباید خدماتش به والیبال کشور را فراموش 
کنیــم. او از جرگه بازیکنــی جدا شــده و می خواهد کار 
مربیگری را آغاز کند. در کلاس های مربیگری هم شــرکت 
کرده و مدرسان هم کاملا تاییدش کرده اند. بنابراین همیشه 

به عنوان یک سرمایه برای والیبال ما مطرح است. 


